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Szanow,,y Tattie Radny,

Pan

Dariusz Jaworski
Radny Miasta Woclawek

odpowiadajqc na Pana interpelacjg wniesionq podczas XLlll sesji Rady Miasta w sprawie

wprowadzenia na terenie Cmentarza Komunalnego we Wloclawku patroli StraZy Miejskiej uprzejmie informujg,

2e zobowiEzalem Komendanta Stra2y Miejskiej, aby w porozumieniu z zarz4dcq cmenlarza, zwigkszyl

czgstotliwo5i kontroli tego terenu w celu ograniczenia przypadk6w kradzie2y czy chuligariskich zachowai.

Podkre6lenia wymaga,2e Slu2ba Dy2urna Stra2y Miejskiej reaguje na ka2de zgloszenie zdazenia

zagra2aj4cego mieszkaicom odwiedzajqcych tq nekropolie, jak r6wnieZ przypadk6w kradzie2y czy dewastacji

mienia.

Natomiast w lorvestii zainstalowania monitoringu mie.jskiego na terenie Cmentarza Komunalnego we

Woclawku pragng uprzejmie pointormowai Pana Badnego, 2e sprawa ta byla ju2 rozpatrywana w 2015 roku

na wniosek zarzqdcy cmentarzy komunalnych w sprawie rozszerzenia monitoringu miejskiego na teren

przedmiotowej nekropolii. W dokonanej przez Stra2 Miejskq ocenie, koordynatora dzialarl w zakresie

funkcjonowania monitoringu miasta ijego eksploatacji, inwestycja ta pociEgnelaby za sobq znaczne naklady

finansowe, niewspotmierne do przewidywanych efekt6w. Z uwagi na zr62nicowane uksztaltowanie terenu

liczqcego blisko 17 ha oraz znaczny obszar zieleni wysokiej porastajEcy teren nekropolii, uzyskanie minimum

optymalno6ci nadzoru wizyjnego musialoby sig wiqzai z budowq wielu punkt6w kamerowych, rozbudowq

senruer6w rejestrujEcych wizjg, instalacjq o6wietlenia nocnego oraz zatrudnieniem kolejnych operatorow.

Osiqgnigte w ten spos6b korzy6ci bylyby niewspolmierne do poniesionych naklad6w linansowych rzgdu

kilkuset tysigcy zlotych oraz cokwartalnych kilkutysigcznych wydatkdw na konserwacjg punkt6w kamerowych,

kt6re musialyby byi wyasygnowane z bud2etu miasta. Jednocze6nie informujg, 2e zadanie rozbudowy

istniejqcego na terenie cmentarza systemu monitoringu obiektowego nie zostalo ujgte w bud2ecie miasta na

2018 rok.
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